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Komisji Nadzwyczajnej do spraw zmian w kodyfikacjach 
(nr 79)
27 listopada 2014 r.
Komisja Nadzwyczajna do spraw zmian w kodyfikacjach, obradująca pod prze-
wodnictwem posła Witolda Pahla (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy 
o zmianie ustawy- Kodeks spółek handlowych oraz niektórych innych ustaw 
(druki nr 2841 i 2866).

W posiedzeniu udział wzięli: Jerzy Kozdroń sekretarz stanu w Ministerstwie Sprawiedliwości wraz 
ze współpracownikami, Tomasz Janik prezes Krajowej Rady Notarialnej.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Sylwia Chojecka, Agnieszka Grybska – 
z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Monika Bies-Olak i Krzysztof Karkowski 
– legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Witold Pahl (PO):
Dzień dobry. Na podstawie listy obecności stwierdzam kworum. Czy do porządku dzien-
nego są uwagi? Jeśli nie usłyszę uwag, to stwierdzę, że porządek obrad został przyjęty. 
Nie słyszę uwag.
Bardzo  proszę  pana  posła  Budkę  o krótkie  i ogólne  przedstawienie  poprawek 

co do istoty sprawy. Które z nich mają charakter legislacyjny i gdzie ewentualnie są ele-
menty merytoryczne?

Poseł Borys Budka (PO):
Dziękuję bardzo. Szanowni państwo, panie przewodniczący, wczoraj, przedstawiając te 
poprawki również je uzasadniałem. Przede wszystkim mają one charakter legislacyjny. 
W jednym przypadku zmieniamy pisownię, jeśli chodzi o ePUAP. W innym przypadku 
poprawiamy systematykę, która – naszym zdaniem – nie była poprawna legislacyjnie, 
jeśli chodzi o art. 48 w k.s.h. Zmieniamy sformułowanie „pełnomocnictwo” na „pełno-
mocnik”, bo oczywiście to jest kwestia powołania pełnomocnika, którego powołuje się 
uchwałą, a nie udziela pełnomocnictwa. Jeszcze dodatkowo w ustawie o rachunkowości 
wprowadzamy zmianę, żeby nie było niepotrzebnych powtórzeń. Vacatio legis zostało 
przesunięte do 15 stycznia, żeby nie było wątpliwości konstytucyjnych. Dziękuję. 

Przewodniczący poseł Witold Pahl (PO):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. Przystępujemy do procedowania. Nie  słyszę 
głosów sprzeciwu co do rozpoczęcia procedowania, nie widzę też osób, które chciałyby 
zabrać głos w tej sprawie. Wydaje się więc, że kwestie omówione przez posła Budkę uza-
sadniły przyczyny do złożenia tychże poprawek.
Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 1? (8) 

Kto jest przeciw? (0) Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Poprawka nr 2. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 2? (8) Kto jest przeciw? (0) 

Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Poprawka nr 3. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 3? (8) Kto jest przeciw? (0) 

Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Poprawka nr 4. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 4? (8) Kto jest przeciw? (0) 

Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
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Poprawka nr 5. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 5? (8) Kto jest przeciw? (0) 
Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Poprawka nr 6. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 6? (8) Kto jest przeciw? (0) 

Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Poprawka nr 7. Kto z państwa jest za przyjęciem poprawki nr 7? (8) Kto jest przeciw? (0) 

Kto się wstrzymał? (0) Dziękuję. Stwierdzam przyjęcie poprawki.
Pozostaje nam wyznaczenie posła sprawozdawcy. Pan poseł Robert Kropiwnicki wyra-

ził taką gotowość. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu, to również w tej części Komisja podtrzyma 
przekazanie tych uprawnień panu posłowi Robertowi Kropiwnickiemu. Sprzeciwu nie 
słyszę. 
Termin dla MSZ na przedstawienie opinii dotyczącej zgodności poprawek z prawem 

Unii Europejskiej wyznaczam do 27 listopada, czyli dzisiaj, do godziny 12.00. Bardzo 
dziękuję panu ministrowi, ministerstwu, wszystkim gościom i panu prezesowi. Zamy-
kam posiedzenie Komisji.


